
Z á k l a d n í  š k o l a  N a  L u k á c h  P o l i č k a  
Švermova 401 
572 01 Polička 
    

    

Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Na Lukách Polička, ze dne 29. června 2022 
 
Přítomní: M. Kučerová, A. Šafránková, J. Kadeřábková, P. Škaroupka, K. Stodolová, T. Novotná, E. Střílek  
Nepřítomni/Omluveni:  
 
Přizváni: D. Šafář 
 
Program:  
 

1. Žákovský parlament  
- Výzdoba kmenových tříd dle přání žáků svépomocí – dobrý nápad – p. uč. Donát  
- Více aktivovat jeho činnost, pravidelné schůzky, dotahovat nápady do konce, … 

 
2. Projektový den (celoškolní) – deváťáci spolu s p. uč. Nyklovou pro 5. třídy projektový den Pokusy 

s deváťáky – opět perfektní! Obrovská spokojenost páťáků i deváťáků – velké poděkování p. uč. 
Nyklové! Pevně věříme, že v těchto „pokusových“ dnech bude pokračovat i nadále. 

 
3. Fax odpojen – Huráááá! Děkujeme! 
 
4. Web školy – záložka „Poruchy učení“ doplněno. Na stránkách zveřejňovat termíny přijímacích zkoušek, 

Dnů otevřených dveří SŠ,… = udržovat tyto informace živé 
 

5. Páni ředitelé – na webu školy zveřejnit článek, který je v Jitřence a na webu města – výměna ředitelů - 
- zodp. p. ředitel Šafář. Výhledově, až se nový p. ředitel etabluje – rozhovor na web či YouTube kanál – 
p. uč. Škaroupka 
 

6. Poličská „Noc neobyčejných zážitků“ – škola se zapojila. Výsledek fantastický! Velký dík p. Šafránkové 
a všem, kteří se na přípravě a celé organizaci podíleli = skvělá prezentace školy! 
 

7. Školní výlety – letošní školní výlety se velmi vydařily, mnoho kladných hodnocení od rodičů i dětí. 
Poděkování všem, kteří se podíleli na jejich organizaci a zajištění. 
 

8. Akce „Co Čech, to muzikant?“ – super! Velké poděkování za odvahu a trpělivost p. uč. Erbesovi a 
vystupujícím žákům 8.B a 9.B! Už teď se těšíme na další hudební produkci obdobného charakteru! 

 
9. Organizační změny – od září budou 2 zástupci ředitele – p. uč. Freudová – zástupce pro I. stupeň a 

SPU, p. uč. Dvořák - druhý zástupce a zároveň učitel fyziky. Místo p. uč. Freudové bere třídnictví 2.B 
nově příchozí p. uč. Filová, na II. stupeň nastupuje p. uč. Faltysová (AJ, D) a odchází p. uč. Šrámek 
 

10. Nový YouTube kanál školy – p. uč. Škaroupka založil a natočil krátký film o ZŠ v aj – velmi zdařilá 
propagace školy. ZŠ se bude/už se aktivuje na sociálních sítích (Facebook, Instagram, TikTok,…). Na 
YouTube postupně vkládat medailonky učitelů, záznamy z důležitých událostí, … Vše bude zastřešovat 
p. uč. Škaroupka – děkujeme, přejeme mnoho dobrých nápadů, vytrvalost a držíme palce! ŠR plně 
podporuje. 
 



11. Rekonstrukce odborných učeben – najata firma, která zpracovává studii rekonstrukce odborných 
učeben, aby mohl vzniknout podklad, materiál, se kterým bude možné žádat o dotační tituly. Studie by 
měla být k dispozici do měsíce. Zaurgovat studii, aby se s ní mohla ŠR v červnu seznámit – 
neproběhlo. Budeme se zabývat příště. 
 

12. Rekonstrukce II. stupně – vzduchotechnika, klimatizace, sociální zařízení – zahájena, bohužel trochu 
dost překvapily vydatné srážky! 
 

13. Dostatek kancelářských papírů – našlo se řešení, jak navýšit příděl každému učiteli (předpoklad 5 
balíků/učitel a rok) – p. ředitel Šafář 
 

14. Školení učitelů v TEAMS – proběhne pravděpodobně v přípravném týdnu (srpen). Školitel – nabízí se p. 
uč. Škaroupka – zodp. p. ředitel Šafář  

 
15. Bakaláři – ŠR doporučuje od září 2022 využívat jako aktivní komunikační prostředek mezi rodiči a 

školou (známky, informace, omluvenky, …) – na II. stupni 100%ně a na I. stupni dle dohody, postupně – 
p. uč. Šafář 
 

16. Sborovna II. stupeň – bude provedena částečná rekonstrukce v rámci letní rekonstrukce II. stupně 
 

17. ŠVP - úpravy, změny předmětů bude ŠR schvalovat v září 
 

18. Děti z Ukrajiny – aktuálně navštěvuje ZŠ 8 ukrajinských dětí. Během prázdnin pro ně budou kurzy 
češtiny - P. Bednářová = dotační program 
 

19. Zájmové kroužky – od září budou na škole probíhat kroužky angličtiny, robotiky, sportovních her a 
možná i další. 
 

20. Exkurze, besedy – ŠR doporučuje pro 8. a 9. třídy zajistit exkurze do firem v Poličce a okolí, případně 
krátké povídání se zajímavými profesemi (zaměřeno technicky) – zodp. p. ředitel Šafář 
 

21. Spolek přátel ZŠ – je třeba aktivovat, zapojit více rodičů. M. Klepárník by rád opustil předsednictví. Dle 
návrhu p. ředitele Šafáře budou začátkem září vyzváni k „delegování“ rodičů - zodp. p. ředitel Šafář 
 

22. Ovocné stromy – zajistit prostříhání ovocných stromů - zodp. p. ředitel Šafář 
 

23. COVID výuka na zdejší ZŠ okem rodiče + COVID online výuka na zdejší ZŠ okem učitele – k výsledkům 
těchto dotazníků se budeme na jednáních ŠR opakovaně vracet postupně některé podněty uvádět 
v život. 
 

24. Příští schůze Školské rady – září 2022 
 

 

Zapsala: Marie Kučerová 


